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Obec Škvořetice 

 

OBECNÍ BUBENÍČEK 
34. vydání   

                           12. srpna 2022 

             „ Vážení spoluobčané,  na vědomí se dává,  že … “ 

                                   

               

kontakty:  info@obecskvoretice.cz,  tel: J.Chlanda 722 944 837,  J.Hora 724 915 833 

… převelice se omlouvám 

za zpoždění, ale parník 

z Nového světa najel u 

Novofundladských ostrovů 

na mělčinu 

mailto:info@obecskvoretice.cz
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VE ZKRATCE ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE (ZO)                                         .                        
Dne 21.4.2022 se uskutečnilo 36. zasedání zastupitelstva obce (ZO). Dne 19.5.2022 se 

uskutečnilo 37. zasedání zastupitelstva obce (ZO). Dne 14.6.2022 se uskutečnilo 38. zasedání 

zastupitelstva obce (ZO). Dne 21.7.2022 se uskutečnilo 39. zasedání zastupitelstva obce (ZO). 

Kompletní zápisy ze zasedání jsou na našich webových stránkách nebo jsou k dispozici 

k nahlédnutí v úředních hodinách na OÚ. Zde uvádíme jen stručný výtah: 

36. zasedání zastupitelstva obce: 

ad 7/ 

Projednání uložení volných finančních prostředků obce do ČSOB: 

Starosta seznámil ZO s rešerší na výběr vhodného finančního domu pro zhodnocení volných 

finančních prostředků, kterou připravili společně s Vojtěchem Rosinou. Jako nejvhodnější se 

jeví ČSOB. 

Návrh usnesení: ZO Škvořetice souhlasí s uložením volných finančních prostředků obce do 

ČSOB s následným rozložením: 

         - 10 milionů na termínovaný vklad na 1 rok s úročením 4,64 % p.a. 

         -   5 milionů na spořicí účet (výpovědní lhůta 1 den) s úročením 2 % p.a. 

         -  zbytek cca 1 milion nechat na běžném účtu Komerční banky. 

Usnesení č. 142/2022 bylo schváleno. 

ad 8/ Diskuze: 

NÁVES: Starosta společně s Františkem Kramlem seznámili ZO s průběhem schůzky (21.4.) 

ohledně pokračování projektu revitalizace návsi. Jednání se kromě Obce zúčastnily zástupci 

následujících subjektů: Policie ČR, SÚS, Dopravní odbor Blatná, ČSAD STTRANS Strakonice, 

architektonické studio S-PROSERVIS. Hlavními tématy diskuse bylo řešení BUS zastávek, 

bezpečnosti provozu a parkovacích míst. Výsledkem jednání bylo:  

      - autobusové zastávky mohou zůstat na stávajících místech s tím, že otáčení autobusů (pro 

některé spoje) bude probíhat v areálu ZOD 

      - studie od  fy S-PROSERVIS správně řeší bezpečnost provozu křižovatky na návsi, stávající 

stav je z hlediska bezpečnosti provozu nepřehledný a nejednoznačný (přednosti jízdy 

hlavní/vedlejší vs. přednost jízdy zprava) 

      - parkovacích míst je pro běžný provoz dost, při větších akcích v KD je třeba umožnit 

parkování na „cvičišti“ před obchodem nebo v areálu ZOD 

Dále se na schůzce řešila koordinace prací na projektu mezi Obcí a SÚS. 

 

37. zasedání zastupitelstva obce: 

ad 4/ 

Projednání Plánu společných zařízení (PSZ) pro KoPÚ Pacelice a KoPÚ Škvořetice: 

Projektanti KoPÚ Ing. Prihara, Ing. Priharová a Ing. Kinkor (SPÚ) seznámili ZO s návrhem Plánu 

společných zařízení pro KoPÚ Pacelice a KoPÚ Škvořetice a vyzvali ZO k jeho projednání a 

následnému schválení / neschválení.  

ZO rozporovalo některé návrhy ohledně PSZ a majetkového vypořádání obecních pozemků a 
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zvažovalo možnost ponechat schválení na další (červnové) zasedání ZO, až se nedostatky 

vyjasní. 

Ing. Kinkor apeloval na ZO, aby schválení neoddalovalo z důvodu termínů KoPÚ, zároveň ujistil 

zastupitele, že schválení PSZ nebude mít vliv na další jednání ohledně majetkového vypořádání 

obecních pozemků. 

V zájmu neprotahování KoPÚ zastupitelstvo obce přistoupilo k hlasování. 

Návrh usnesení: ZO Škvořetice souhlasí s předloženým Plánem společných zařízení pro KoPÚ 

Pacelice a KoPÚ Škvořetice. 

Usnesení č. 143/2022 bylo schváleno. 
 

38. zasedání zastupitelstva obce: 

ad 8/ 

Projednání žádosti TJ Lom o finanční příspěvek: 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Škvořetice schvaluje finanční příspěvek pro TJ Lom ve výši 

20 000 Kč. 

Usnesení č. 149/2022 bylo schváleno. 
 

39. zasedání zastupitelstva obce: 

ad 4/ 

Schválení dodavatele na projekt Vodovod Pacelice: 

Starosta seznámil ZO s protokolem o otevírání obálek a se zprávou o posouzení a hodnocení 

nabídek z výběrového řízení zakázky malého rozsahu na projektovou dokumentaci Pacelice - 

vodovod. Ve stanovené lhůtě byly podány 4 nabídky. Komise ve složení Jaroslav Chlanda, Petr 

Šavrda a Josef Hora je otevřela a zapsala do seznamu nabídek. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Škvořetice se rozhodlo schválit nejlevnější nabídku od 

firmy FIALA PROJEKTY s.r.o. za 581 tisíc Kč bez DPH. 

Usnesení č. 153/2022 bylo schváleno. 

 

VELEDŮLEŽITÉ INFORMACE                                                                       .   

• VOLBY DO ZASTUPITELSTVA OBCE se budou konat 23. a 24. září 2022. 

• Objednané odpadové karty do sběrného dvora v Blatné nebyly zatím TS 
Blatná dodány, proto stále platí dosavadní systém předávání odpadu ve 
sběrném dvoře. 

• Do kompostárny v areálu ZOD ukládat pouze trávu a listí !!! 
Větve všech velikostí ukládejte na hromadu u koupaliště ! 

• Neházejte naporcované králíky ani jiné maso do kontejnerů na plast!!! 
Nelibě zavání… 
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 BYLO                                                                                                             . 

• Dětský den jako každý rok začal již v pátek v podvečer stavěním stanů na hřišti 

u Dalině. Kromě děcek se večer u opékání buřtů samozřejmě sešli i rodiče a jejich 

přátelé, posedělo se, poklábosilo a když stany na hřišti zahalila tma, děti vyrazily 

na „obávanou“ stezku 

odvahy, uvozovky proto, že 

některé starší z toho měly 

prču. Jenže pak se strhla 

mela, přihnala se bouře 

s vichrem, blesky s hromy, a 

pak i v těch starších byla malá 

dušička, když se schovávaly pod pergolou za záda rodičů. 

 Ale bouřka jak rychle přišla, tak rychle odešla, děcka se mohla odebrat na kutě, 

ba některá, jejichž stan pamatoval starší časy,  i na mokré kutě. 

A ráno po snídani šampiónů, servírovaly se párky s rohlíkem, vypuklo tradiční 

soutěžení v různých disciplínách, skákání v pytli, přetahování lanem, chytání 

rybiček, střílení ze vzduchovky, běhy, hody, mety na cíl či do dálky a vůbec … 

povedlo se to !!!  
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• Škvořetický PlavoKoloBěh ŽULÁK 2022 zdárně proplaval,  projel a proběhl 

naší vsí v sobotu 23. července a to už podvanácté. 

Zaregistrovalo se rekordních 72 žuláků včetně vítězů 

minulých ročníků Petra Soukupa 

z Blatné a Ondry Hulače z Buzic. 

S napětím očekávaný souboj 

těchto dvou favoritů měl 

nečekané rozuzlení. Z Hluboké nad Vltavou se 

objevil, kde se vzal, tu se vzal, nějaký Filip Toul  a 

vyfoukl Ondrovi respektive Petrovi vítězství ve vynikajícím čase 45 minut  56 

sekund, gratulujeme! 

Také v kategorii žen poprvé přišla, viděla a zvítězila Jaroslava Hlínová ze Žďárských 

Chalup úctyhodným časem 47 min 2 sec, nutno podotknout, že ženy a děti plavou 

místo 200 m pouze 100 m, ale tato triatlonistka by klidně přeplavala celý Dražský 

rybník a asi by stejně vyhrála.  

Z místních borců je třeba vyzdvihnout Tomáše Vylitu (2. místo v 

kategorii 15-18 let, 55 min 58 sec), Daniela Králíka (3. místo v kat. 

18-40 let, 50 min 46 sec), Míru Mikeše (7. místo v kat. 18-40 let, 

53 min 22 sec), (Martina Ředinu (5. místo v kat. 40-50 let, 53 min 

22 sec), Antona Murárika (6. místo v kat. 40-50 let, 53 min 59 

sec), Josefa Ředinu (6. místo v kat. 50-60 let, 58 min 5 sec). 

Nejmladšímu závodníkovi bylo 14 let a nejstaršímu 71 let. 

Počet závodníků, kteří absolvovali všech 12 ročníků, se ztenčil na dva (Josef Hora 

z Pacelic a Milan Janda z Katovic), ze hry o trůny vypadl Radek Müller zvaný Sadé 

z Mačkova, který se hnal za zlatým snem kdesi na Aljašce. 

 Počasí se vydařilo, nikdo se neutopil ani nezranil, grilované prasátko bylo jako 

dortík, zkrátka Žulák neměl chybu … takže zase za rok!   

 



 

6 
 

•  Pacelická pouť 

 Již potřetí se v sobotu 6. srpna vydali poutníci cestou, kterou v mládí chodila 

Služebnice Boží Matka Rosa Vůjtěchová, zakladatelka Kongregace sester Těšitelek 

Božského Srdce Ježíšova z Rajhradu u Brna.  

 

V 10 hodin vyrazili z Obory u Radobytec přes Bořice, Jarotice, Škvořetice do 

Pacelic, aby svou pouť oslavili mší svatou u poutního kostela Proměnění Páně na 

Křesovci, kterou odsloužil otec František Hemala za asistence jáhna Františka Jirsy.  
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Po mši byli všichni poutníci pozváni dolů do Pacelic, kde již na hřišti probíhaly světské 

radovánky patřící od nepaměti k pouti, muzika hrála, pivo teklo proudem, stánky se 

prohýbaly pod tíhou koláčků a jiných laskomin, opar grilovaných klobás se vznášel nad 

nafukovacím hradem, kde skotačily mladé ratolesti.   

 

A večír kapela Zdeňka Koubka zazvonila zvonec a pouti byl konec. 

 

BUDE                                                                                                             . 

• Srdečně jste všichni zváni na Škvořetickou pouť, jež konati se bude 

v sobotu 10. září !!! 
                                   Program bude upřesněn na plakátech a na info deskách obce. 

 

Poděkování                                                                                                . 
Obec Škvořetice tímto moc děkuje všem dobrovolníkům, kteří se nezištně podíleli na 
přípravě následujících akcí: 
 
Požehnání kapličce Nejsvětější trojice na návsi a Božím mukám Sv. Ambrože u 
cihelny 
Mgr. Vladimír Červenka, Mgr. Čestmír Cimler, Aleš Bráza, Vendulka a Jirka Dudkovi, 
Renata, Laura a Vojta Rosinovi, Anička Horová, Radka Chlandová, Jarka Králová, 
Tomáš a Míra Vylitovi, Marta a Luboš Vláškovi, Petr Kopal, Jarka Brožová, Jiřík a Péťa 
Jiskrovi, Miloš Köhler, Vašek Vokroj … 
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Dětský den 
Kačka Schaffarzová, Laura Rosinová,  Tomáš Vylita, Jirka Hrabě a maminky ratolestí… 
 
Noc kostelů 
Anička Horová, Vendulka a Jirka Dudkovi, Hanka Koubková, Jiřinka Jiskrová, Aleš 
Bráza, Vítek Dvořák, Eliška Chvátalová s kamarádkou, Renata a Vojta Rosinovi, … 
 
Pacelická pouť 
Hanka Koubková s Tomášem, Eva a Pepík Šlehoferovi, Vláďa Šavrda, Vendulka a Jirka 
Dudkovi, Renata, Laura a Vojta Rosinovi, Jirka Hrabě, Martin Jiskra s kobylkou … 
 

Jistě jsme na někoho zapomněli, takže se omlouváme…           
                      

Příspěvky čtenářů                                                                                     . 
 
Milí sousedé, 
obracíme se na Vás s prosbou.  
Chtěli bychom do archivu obce průběžně doplňovat fotografie z minulosti našich 
vesnic a také zapisovat vzpomínky obyvatel. Nemusí to být vzpomínání jen na dny 
sváteční, ale i na dny všední.  
S Vašim laskavým svolením bychom pořídili kopie fotografií s popiskem. A pokud 
budete ochotni podělit se o vzpomínky, rádi zaznamenáme Vaše vyprávění osobně.  
Uvítáme, když se nám ozvete na moje telefonní číslo 736 258 315. 
                                                                                                  Děkuji Vám Anna Horová 
Gratulujeme                                                                                               . 
V měsících červnu, červenci a srpnu oslavili své významné životní 
jubileum paní Zdeňka Chaloupková, paní Anna Koubková, pan Josef 
Trča, paní Marie Štolbová, pan František Vošahlík a pan František Fišer. 
V měsíci září oslaví své významné životní jubileum paní Milena 
Šimková, paní Miloslava Chlandová a paní Naděžda Venclíčková. 
  
                                                     Takže vše nejlepší a hodně zdraví! 
 

Úhrn srážek                                                                                           . 
duben 2022:       46,1 mm = 137 % normálu 

květen 2022:      39,2 mm =   62 % 

červen 2022:    146,8 mm = 193 %  (od roku 1990 je to nejsrážkovější červen) 

červenec 2022:  45,5 mm =   57%  


